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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 3. september 2009
stillet følgende spørgsmål nr. 461 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 461:

”Ministeren bedes redegøre for, hvor mange klager der for tiden er under behandling i 

Sekretariatet for Fødevare- og Veterinærklager.”

Svar:

Jeg har forelagt Sekretariatet for Fødevare- og Veterinærklager spørgsmålet, som 

oplyser, at der pr. 10. september 2009 var 188 klagesager til behandling i sekretariatet.
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